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от

СЛАВИ ГЕОРГИЕВ 
общинския съветник

ОТНОСНО:Строително-ремонтни дейности по ул. „Брезовско шосе“, във връзка с 
„Интегриран проект за водите на гр. Пловдив-ЕТАП 1“ .

По ул. „Брезовско шосе“ се намират множество търговски обекти и офисни 
площи, където работят стотици пловдивчани, а други хиляди ежедневно посещават. 
Шосето е и основна входно-изходна артерия на Пловдив към АМ „Тракия“. 
Извършваните строително-ремонтни дейности изцяло затрудняват нормалния достъп 
до работните места и преминаването през шосето. Продължителността на ремонта 
нанася ежедневно огромни финансови загуби за търговските обекти и офисните площи, 
както и в пъти повишава замърсяването качеството на въздуха. Това доведе до масови 
протести през месец март 2023г. и изпълнителят спешно асфалтира участъка от 
кръговото движение с бул. „Дунав“ до археологическите разкопки“, В същото време, в 
участъка от археологическите разкопки, до кръстовището с ул. „Пролет“, тръбите по 
проекта са положени, но не се полага асфалтовата настилка. На посочения участък 
ежедневно стават катастрофи, отсъства каквато и да е временна организация на 
движението, а автомобилите и тежкотоварните камиони са принудени да се движат 
един срещу друг в тясна ивица, останала от предишната настилка или да избират да 
влизат в незаравнения участък над положените тръби. На място съществуващите 
проблеми са изложени лично пред вас, ресорния зам.кмет Пламен Райчев, както и 
директора на ОП „ОКТ“ Георги Стоилов. Поели сте ангажименти, но не сте ги 
изпълнили. В тази ситуация, работещите и преминаващите по ул. „Брезовско шосе“, 
заплашват с протести, тъй като намират това за единствения възможен начин, да се 
излезе от невъзможната ситуация.

Поради тези причини Ви отправям следните въпроси:

1.Поради каква причина, не е създадена временна организация на движението по ул. 
„Брезовско шосе“ от кръстовището с ул. „Пролет“ до археологическите разкопки.
2.Каква е причината, след като в посочения участък са положени В и К тръбите, да не 

се полага поне долния слой асфалт, който да позволи нормално двупосочно 
преминаване на моторно-превозни средства.
3.В какви срокове смятате да положите асфалт на посочения участък.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ДИМИТРОВ,



На основание чл.ЗЗ от ЗМСМА и чл. 81, ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Пловдивския общински съвет желая да получа писмен отговор, който да 
бъде устно огласен на заседание на общински съвет Пловдив.

11.07.2023 г.

С уважение,

СЛАВИ ГЕОРГИЕВ 
общински съветник


